

# Otto Markert & Sohn GmbH



Oderstr. 51  
D-24539 Neumünster  
Phone +49 (0)4321 8701 0

Fax +49 (0)4321 8701 257  
marsyntex@markert.de  
www.markert.de

## With its two brands marsyntex® and marsoflex®, Markert group specialises in products for filter and hose technology.

The products are made in Germany by two state-of-the-art ISO-certified companies. The structures of a medium-sized company, which is characterised by its owners and a qualified team of engineers and sales experts, ensure products and customer-supplier relationships at the highest level.

The marsyntex® brand stands for premium quality textile filters. This includes filter cloths, filter coverings, filter belts, centrifuge inserts and other variants. Typical applications can be found in the chemical and pharmaceutical industries, in food production, mining and waste water treatment.

marsyntex® filters are tailored to the customer's individual process and machine requirements.

## Die Markert Gruppe hat sich mit ihren zwei Marken marsyntex® und marsoflex® auf Produkte in der Filter- und Schlauchtechnik spezialisiert.

Die Produktion erfolgt in zwei hochmodernen ISO-zertifizierten Unternehmen mit Herstellung in Deutschland. Mittelständische, inhabergeprägte Strukturen, sowie ein qualifiziertes Team aus Ingenieuren und Kaufleuten garantieren Produkte und Kunden-Lieferanten-Beziehungen auf höchstem Niveau.

Die Marke marsyntex® steht für besonders hochwertige textile Filter. Hierzu zählen Filtertücher, Filterbespannungen, Filterbänder, Zentrifugeneinsätze und weitere Varianten. Typische Anwendungsgebiete sind die chemische und pharmazeutische Industrie, der Lebensmittelbereich, der Bergbau und die Abwasseraufbereitung.

marsyntex®-Filter sind auf die individuellen Prozess- und Maschinenanforderungen des Kunden zugeschnitten.



Double cloth with backing cloth  
Durchstecktuch mit Untertuch



Filter belt with clipper seam  
Filterband mit Stecknaht



Gasket type  
Tropfdichtes Durchstecktuch

## Core competencies

- process-specific know-how
- optimised textile filters
- certified, state-of-the-art production
- application-oriented consulting
- process optimisation

## Kernkompetenzen

- verfahrensspezifisches Know-how
- optimierte textile Filter
- hochmoderne, zertifizierte Fertigung
- anwendungsorientierte Beratung
- Verfahrensoptimierung